
Zápisnica 
 

zo zasadnutia Rady školy pri Základnej škole Nováky  
uskutočnenej dňa  02. 09. 2013 

 
 
Prítomní  :   viď prezenčná listina 
 
Hostia      :   PaedDr. Anna Chlupíková – riaditeľka školy  
 
P r o g r a m      

1.   O t v o r e n i e   
2. Správa o činnosti Základnej školy Nováky za školský rok 2012/2013 
3. Školský vzdelávací program 
4. Návrhy na počty prijímaných žiakov 
5. Návrh na zavedenie študijných a učebných odborov a zameraní, na 

úpravy v učebných plánoch a v skladbe vyučovaných voliteľných 
a nepovinných predmetov a predpokladané počty žiakov v týchto 
predmetoch  

6. Informácie o pedagogicko-organizačnom a materiálnom 
zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu 

7. Školský poriadok  
8. D i s k u s i a  
9. Z á v e r  

 
 
K bodu č. 1/    O t v o r e n i e   
  
Zasadnutie Rady rodičovskej rady otvoril a viedol predseda pán Peter Daubner, ktorý 
privítal na zasadnutí pani riaditeľku ZŠ PaedDr. Annu Chlupikovú a všetkých 
prítomných členov s konštatovaním, že zasadnutie Rady školy pri ZŠ Nováky  je 
uznášaniaschopné.  
 
 
 
K bodu  č. 2/    Správa o výchovno-vzdelávacej  činnosti a podmienkach  
                         Základnej školy v  Novákoch  za školský rok 2012-2013  
 
V zmysle Zákona č. 596/2003  predložila riaditeľka základnej školy PaedDr. Anna 
Chlupíková správu o činnosti a výchovno-vzdelávacom procese. Správu p. riaditeľka 
zaslala vopred mailom na posúdenie. Členovia si správu naštudovali a na dnešnom 
zasadnutí k nej nemali pripomienky.  
 
 
K bodu  č. 3   Školský vzdelávací program 
 
Pani riaditeľka informovala členov Rady školy o zmenách v školskom vzdelávacom 
programe nasledovne:  
 



 V tomto šk. roku bol zrušený športový variant vzdelávania z dôvodu nízkeho 
záujmu žiakov a trénerov mesta.  

 Zmenil sa systém využívania učební na roč. 5.-9. – zatiaľ v testovacej 
prevádzke – triedy sú pridelené ako odborné učebne vyučujúcim, kde 
dochádzajú žiaci podľa svojho rozvrhu.  

 
 
K bodu  č. 4   Návrhy na počty prijímaných žiakov 
 
Návrhy na počty prijímaných žiakov 
 
Škola má v súčasnosti 401 žiakov, z toho  
1 žiak   – Zlaté Moravce 
11 žiakov  – Zemianske Kostoľany 
2 žiaci  – Rudnianska Lehota 
1 žiak   – Radobica 
7 žiakov  – Prievidza 
1 žiak   – Podhradie 
7 žiakov  – Oslany 
33 žiakov  – Nitrianske Sučany 
5 žiakov  – Lehota pod Vtáčnikom  
1 žiak   – Koš 
1 žiak   – Kolačno 
5 žiakov  – Kamenec pod Vt.  
9 žiakov  – Diviacka Nová Ves 
5 žiakov  – Čereňany 
3 žiaci  – Bystričany 
 
Celkom 92 žiakov mimo Novák.  
 
3 žiaci majú povolené študovať v zahraničí.  
 
 
K bodu  č. 5   Návrh na zavedenie študijných a učebných odborov a zameraní,  
                       na úpravy v učebných plánoch a v skladbe vyučovaných  
                       voliteľných a nepovinných predmetov a predpokladané počty  
                       žiakov v týchto predmetoch  
 
Návrh na zavedenie študijných a učebných odborov a zameraní, na úpravy 
v učebných plánoch a v skladbe vyučovaných voliteľných a nepovinných predmetov 
a predpokladané počty žiakov v týchto predmetoch  
 

 V tomto šk. roku bol zrušený športový variant vzdelávania z dôvodu nízkeho 
záujmu žiakov a trénerov mesta.  

 Vyučujeme tak podľa dvoch učebných plánov  
–   UP pre roč. 1.-4.  

UP pre roč. 5.-9. 
 

Taktiež p. riaditeľka predniesla poznámky k učebným plánom, týkajúce sa 
delenia tried na skupiny.  



 
 
K bodu  č. 6/   Informácie o pedagogicko-organizačnom a materiálnom  
                       zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu 
 
Keďže návrh rozpočtu bude prednesený Rade školy pri jeho zostavení v zmysle 
požiadaviek mesta Nováky ako zriaďovateľa, predniesla p. riaditeľka len správu 
o súčasnom stave –  
 
Škola cez prázdniny využila dotáciu mesta na:  

- Opravu vstupu do budovy na Ul. J.C. Hronského 
- Rekonštrukciu oplotenia na ihrisku pre roč. 5.-9. 
- Nákup IKT do všetkých tried /dataprojektor, plátno, PC/ 
- Výmena podlahoviny 
- Nákup stolov a stoličiek do jednej triedy 
- Maľovanie a úprava 2 tried 

 
Za pomoci Rady rodičov z ich fondu bola dokúpená technika v hodnote 2 500 eur.  
 
Nedostatkom je neúmerne vysoká platba za dodávku tepla /ročne cca 100 000 eur/, 
čo už bolo niekoľko rokov prednášané zriaďovateľovi, riešené rôznymi komisiami 
a pod. Avšak dodnes sa tento problém nevyriešil, a tak naďalej znemožňuje riaden 
chod školy, nákup potrebného vybavenia pre školu.  
 
Ďalej predložila informáciu o :  
 prijatí nového školského špeciálneho pedagóga - Mgr. Masárovej od 01.09. 

2013 na základe výberového konania  
 o zaradení ZŠ Nováky do dvoch projektov – jeden v spolupráci s ENEL-ENO 

a druhý projekt po názvom „Naše mesto“ – využívanie dažďovej vody 
zamerané na úspory a využitie dažďovej vody.  

 vyjadrila poďakovanie Mgr. Putiškovi za sprostredkovanie zabezpečenia 
výpočtovej techniky a chýbajúcich PC na ZŠ 

 
 

K bodu č. 7/   Školský poriadok  
 
Školský poriadok  bol predložený a prerokovaný bez pripomienok  

 
 

Vyjadrenie Rady školy:  
Rada školy berie na vedomie predkladané materiály podľa programu 
zasadnutia a nemá k nim pripomienky.  
 
 
K bodu č. 8/   D i s k u s i a  
 
Bc. Peter Bošiak – vyjadril nespokojnosť v súvislosti s úhradami za  teplo a označil 
súčasný stav za 23-ročnú nečinnosť vedenia mesta Nováky, ako zriaďovateľa. 
Uviedol, že v celom systéme chýba autoritatívny dozor, ktorý by robil kontrolu celého 
vykurovacieho procesu. 



 
K stanovisku Bc. Bošiaka vyjadrili súhlasné stanovisko členovia Rady školy – Mgr. 
Oršulová, Mgr. Putiška, Mgr. Ravinger  
 
Mgr. Putiška – predložil informáciu a zároveň poďakovanie p. Jozefovi Loveckému 
za poskytnutie vyradených 25 PC počítačov a 15 notebookov prostredníctvom firmy 
ENEL-ENO Zemianske Kostoľany. 
 
Mgr. Ravinger – vyjadril nádej, že v budúcom šk. roku sa opätovne vráti škola 
k športovému variantu, a to s podporou trénerov pre žiakov, ktorí navštevujú vodné 
pólo.  
 
Mgr. Závadská – informovala o novom systéme migrácie tried - procesu presunu 
žiakov do špecializovaných tried (odborných učební). 
 
Vyjadrenie Rady školy 
Rada školy predložené diskusné príspevky zobrala na vedomie.  
 
 
 
K bodu  č. 48/      Z á v e r  
Na záver predseda Rady školy pán Peter Daubner  poďakoval všetkým prítomným 
členom,  ako aj riaditeľke základnej školy PaedDr. Chlupíkovej za účasť na zasadnutí 
a rokovanie Rady školy ukončil.  
 
 
Zasadnutie Rady školy pri ZŠ Nováky sa uskutoční v mesiaci december 2013 
v kancelárii riaditeľky ŽS Nováky,  na ulici Pribinovej. Termín a hodina bude 
oznámená e-mailom všetkým členom Rady školy.  
 
 
 
 
 
Zapísala : Iveta Roháčová, v.r. 
                 členka Rady školy 
 
 
 
 
V Novákoch dňa  03. 09.  2013 
 
 
 


